



Phone: 2871 – 8869

Insta @ SmartStartSchool

kindersmartstart@hotmail.com

www.kindersmartstart.com

Office Hours: 8:00 AM – 4:30 PM

Classroom Time: 8:30 AM—3:30 PM

## December 2020

### SEMESTER COMING TO AN END

#### IMPORTANT EVENTS

12/11	Christmas Concert (no school in the afternoon) 聖誕節表演活動 (下午不上課)
12/17	School Bus Drill 校車演習
1/1	New Year Holiday (no school) 元旦連續假期

We had an amazing November with so many activities and memories made. The students all had a wonderful time celebrating Thanksgiving with their friends and staff! The teachers are very thankful for our students here at Smart Start—to see their smiling faces everyday brightens our day even more.



A friendly reminder, our fall semester officially ends on **January 8<sup>th</sup>**! We will be starting the spring semester on **January 11<sup>th</sup>, 2021**. Registration and school fees for the new semester is due by December 4<sup>th</sup>. **After this date, spaces will be given out to students on the waiting list.** If you have any questions please feel free to contact the office.

在這感恩的季節裡，感謝所有家長與小朋友，在過去的幾個月裡，與我們一起創造了許多美好的回憶，也因為有你們的陪伴，我們一起度過了開心又充實的一學期！本學期秋季班將於 1/8/2021 結束，春季班將於 1/11/2021 開課！麻煩各位家長於 12/4/2020 前完成下學期繳費作業。之後我們將開放位子給候補的小朋友。如有任何問題歡迎隨時與辦公室聯絡！

#### LITTLE ARTISTS

##### Headstart

HoGyeom Kim

Luna Wu

Sanne Yim

##### Nursery

Bradley Tseng

Callum Shiach

Cara Liu

##### Preschool

Jayana Cheung

Scarlett Tseng

Sydeney Yang

##### Kindergarten Blue

Cynthia Tu

Daphne de La Cochetiere

Yuna Kiten

##### Kindergarten Yellow

Jeremy Lin

Kohan Chang

William Chin

**Please send in a wrapped and named present (40cm\*30cm\*20cm) for your child to be given out by Santa during our Christmas concert before December 2nd!**

請於 12/2 前為您的孩子準備一份包裝好並寫上名字的禮物至學校來（禮物尺寸請小於 40cm\*30cm\*20cm）



### CHRISTMAS CONCERT 2020

It is that time of year again! Everyone has been singing and dancing for our big performance coming up. We would like to invite all friends and families to join us on **December 11th**. It is an event not to be missed!!

**Date:** Friday,  
December 11th  
**Time:** 9:30—11:00 am  
**Place:** American Club  
(ACC)

\*Kids need to be picked up after the Christmas Concert  
(no school in the afternoon)  
\*We will also be changing the AM school bus times on December 11th.

There will be a professional camera man filming the show. Please see the attached envelope to pre-order your DVD today!

最令人期待的聖誕節表演活動即將到來！我們邀請您於 12/11 當天至美僑俱樂部一起欣賞孩子們可愛的聖誕表演！

\*當天下午不上課，請於會場將您的孩子接回  
\*當天早上校車時間將有變動，會再另行通知  
\*當天我們將請專業攝影師至現場拍攝，若您有意預購 DVD 請盡速將隨後附上的信封連同現金一同繳回

時間：12/11 9:30~11:00am

地點：美僑俱樂部

對象：全校小朋友及親友們



## Best Speller Award

Our Fall 2020 Spelling Bee was another success. We are so proud of everyone who participated. A special congratulation to the winners:

拼字活動恭喜以下小朋友：

### Preschool:

Chelsey Su  
Lou-Marine Cox

### Kindergarten Blue:

Daphne de La Cochetiere  
Suzanne de Braquailanges

### Kindergarten Yellow:

Holden Cheng  
Kyoma Tsujioka



## Best Manner of the Month

**Headstart** – Jacob Kennedy  
Margaux Cox

**Nursery** — Ariana Daro  
Nao Liu

**Preschool**— Charlotte Hou  
Scarlett Tseng

**Kindergarten Blue**— Abigail Hung  
Andy Chang

**Kindergarten Yellow**— Edward Lim  
Kohan Chang



## November Memories

Here is to the Thanksgiving fest we had on the 25th of November! Remember to give thanks and always appreciate all that we have. Also, many thanks to parents who joined us for our thank you to go coffee! Check out our Ista @SmartStartSchool for some of these moments captured on camera!

謝謝感恩咖啡日出席的家長們，我們很開心當天有你們的陪伴！孩子們也參與了感恩節的各種活動並享用火雞大餐。



Let's all keep up the good work !  
Remember, to treat your friends how you like to be treated.

恭喜以上最佳禮貌獎的小朋友！你們是所有小朋友學習的典範！

